

Quality Manager (m/f)

Cryoshelter develops, produces and distributes natural gas tanks for commercial vehicles, in particular cryogenic tanks for the storage of liquefied natural gas (LNG) or biogas (LBG) in the liquid state at a temperature of -120 ° C and below. Cryoshelter is the creator of second-generation LNG tanks based on the patented Cryoshelter Thermal Insulation Technology ©, with the highest efficiency on the market. We are looking for support for further development and development of customer adaptations.

Your tasks

- Defining and implementing quality policy in accordance with the management
- Further development of the quality management system according to ISO 9001:2015
- Preparing and executing internal and supplier audits
- Preparing external audits
- Introducing IATF 16949
- Reporting to the management
- Taking measures for quality assurance at incoming and outgoing goods and during production
- Operational tasks in quality assurance

Your qualification

- Completed training in quality management
- Commercial or technical education
- At least 3 years relevant work experience in quality management
- Experience in the automotive industry
- Experience in a management position

We offer

- Interesting and challenging activities with responsibility and freedom of action in a young company
- Long-term employment
- Minimum gross salary of EUR 3.500,00
Overpayment possible depending on qualification and experience

Contact

Please send a meaningful application to career@cryoshelter.com

Quality Manager (m/w)

Cryoshelter entwickelt, produziert und vertreibt Erdgastanks für Nutzfahrzeuge; konkret Kryotanks zur Speicherung von Erdgas (LNG) oder Biogas (LBG) in flüssigem Zustand bei ca. -160°C und darunter. Cryoshelter Tanks sind LNG Tanks der zweiten Generation, die auf der patentierten Cryoshelter Thermal Insulation Technology® basieren, und die größte Effizienz am Markt aufweisen. Im Bereich Qualitätsmanagement suchen wir eine Verstärkung unseres Teams.

Ihre Aufgaben

- Qualitätspolitik in Zusammenarbeit mit der Geschäftsführung festlegen und umsetzen
- Qualitätsmanagementsystem nach ISO 9001:2015 weiter entwickeln
- Vorbereitung und Durchführung von internen Audits und Lieferantenaudits
- Vorbereitung auf Zertifizierungs- und Überwachungsaudits
- Einführung von IATF 16949
- Berichterstattung an die Unternehmensleitung
- Maßnahmen zur Qualitätssicherung bei Wareneingang und Warenausgang und während der Produktion
- Operative Aufgaben in der Qualitätssicherung

Ihre Qualifikation

- Ausbildung im Qualitätsmanagement
- Kaufmännische oder Technische Ausbildung
- Mindestens 3 Jahre einschlägige Berufserfahrung im Qualitätsmanagement
- Erfahrung in der Automotive Industrie
- Erfahrung in einer Managementposition

Wir bieten

- Interessante und herausfordernde Tätigkeiten mit Verantwortung und Handlungsspielraum in einem jungen Unternehmen
- Langfristige Anstellung
- Mindestmonatsbruttogehalt von EUR 3.500,00
Bereitschaft zur Überbezahlung je nach Qualifikation und Erfahrung

Kontakt

Bitte senden Sie eine aussagekräftige Bewerbung an: career@cryoshelter.com